

Maria Ferrer, Valencia, Spain

I have always felt movement, dance as my first language...the place where I could be more me than anywhere else, the place where I could make deeper encounters with myself and others. I believe in dance as a space of freedom, activism and expression (both individual and collective); as an art that brings us closer to one another; as an experience that allows us to explore the infinite possibilities of our many bodies.

María Ferrer: dancer, choreographer, educator and activist, specialized in contemporary dance and vernacular jazz dances – for more info, [click here](#).

Maria Ferrer, Valencia, Espagne

J'ai toujours perçu le mouvement, la danse comme ma première langue ... l'endroit où je peux être moi plus que nulle part ailleurs, l'endroit où je peux me rencontrer – et rencontrer les autres – plus profondément. Je crois en la danse comme espace de liberté, d'activisme et d'expression (individuelle et collective) ; comme art qui nous rapproche les un(e)s des autres ; comme expérience qui nous permet d'explorer les possibilités infinies de nos nombreux corps.

María Ferrer : danseuse, chorégraphe, éducatrice et artiste, spécialisée en danse contemporain et danse jazz vernaculaire – pour plus d'informations, cliquez [ici](#).